
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 6. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 5
Hvilke erhvervsakademier har søgt om godkendelse til at udbyde nye professi-
onsbacheloruddannelser, siden loven om erhvervsakademier blev vedtaget i
2007, og hvor mange af disse uddannelser er blevet godkendt?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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